



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Écrivez une lettre à votre ami(e) en décrivant vos loisirs.

Mumbai, le 3 Mai 2023

Cher Paul,

Comment ça va ? Dans cette lettre, je vais te parler de mes loisirs, ce que je fais quand je suis libre. J'aime faire du sport, n'importe quel sport car c'est très intéressant et bon pour la santé. Mon sport préféré est le basket. Les règles de ce sport sont assez simples : on doit simplement jouer avec les mains et pas avec les pieds. Pour avancer, il faut dribbler. On ne peut pas avancer sans dribbler. Pour gagner des points, il faut lancer le ballon dans le panier. J'aime bien ce sport parce qu'on peut montrer toutes ses capacités. On peut également jouer en équipe. Et ainsi, je m'améliore de plus en plus.

Écris-moi aussi de tes loisirs !

Bisous,

Rahul

Write a letter to your friend describing your hobbies.

Mumbai, May 3, 2023

Dear Paul,

How are you? In this letter, I'm going to tell you about my hobbies, what I do when I'm free. I like doing sports, no matter which sport because it is very interesting and good for the health. My favorite sport is basketball. The rules of this sport are quite simple: you simply have to play with your hands and not your feet. To move forward, you have to dribble. You can't move forward without dribbling. To earn points, you have to throw the ball into the basket. I like this sport because one can show all his abilities. We can also play as a team. And like this, I get better more and more.

Also write to me about your hobbies!

Love/kisses,

Rahul